
CO A JAK JSME ZAPISOVALI ZE SCHŮZKY EKOTÝMU 
 

 

1. SCHŮZKA EKOTÝMU s rodiči datum: 14.2.2022 

Kdo byl na schůzce • Zástupci MŠ - pedagogové 

Karnovská Jarmila 

Dvořáková Michaela 

Heiduczková Ludmila 

Sigmundová Daniela 

 

• Zástupci rodičů 

Mazelová Veronika 

p. Sadská 

p. Ličková 

p. Witoszová 

 

 

Cíle schůzky • Seznámit rodiče s programem a s vybraným tématem 

„Jídlo“ 

• Rozdělit role 

• Dohodnout se, jakým způsobem proběhne analýza 

vybraného tématu 

Co jsme dělali Výstup/úkoly Kdo/kdy 

Představili jsme program 

rodičům – seznámili jsme je se 

7 KROKY K ÚSPĚCHU. 

  

Rozdělili jsme ROLE. • Koordinátor – Michaela 

Dvořáková (pedagog) 

• Fotograf – p. Sadská 

(rodič) 

• Nástěnkáři – M. 

Dvořáková (pedagog), L. 

Heiduczková (asistent 

pedagoga) 

• Informace na webu – D. 

Sigmundová (pedagog) 

• Svačinář – zaměstnanec 

kuchyně 

• Zapisovatel – D. 

Sigmundová (pedagog) 

• Psaní článků do 

Centrumu – p. Sadská 

(rodič) 

 

 



Debatovali jsme, jakým 

způsobem bude probíhat 

ANALÝZA, jakými otázkami 

se při analýze budeme zabývat. 

 

Zjistíme, jaká jídla mají děti 

v MŠ rády. Zjistíme, zda mají 

děti povědomí o tom, odkud 

pochází suroviny, ze kterých 

se připravuje jídlo v MŠ. 

Zjistíme, kolik jídla se v MŠ 

vyhodí.  

Pedagogové 

z Ekotýmu, 

zástupce kuchyně. 

 

Termín: do 

následující schůzky. 

Debatovali jsme, jak budeme 

vyvozovat PLÁN ČINNOSTÍ. 

Dohodli jsme se, že až na 

základě provedené analýzy 

budeme na příští schůzce 

vyvozovat plán činností. 

 

Seznámili jsme se s významem 

EKOKODEXU. 

Dohodli jsme se, že do příští 

schůzky se zpracují návrhy na 

sestavení Ekokodexu. 

Celý Ekotým. 

 

Termín: do 

následující schůzky. 

Shrnuli jsme, co vše jsme 

probrali, na čem jsme se 

dohodli a jaké kroky budou 

následovat. 

Dohodli jsme termín další 

schůzky, která proběhne 

15.3.2022 

Celý Ekotým 

Zhodnocení, co se 
povedlo, co ne a 
proč 

Povedlo se nám rozdělit role, povedlo se nám ujasnit si, jakým 

způsobem bude probíhat analýza.  Neúčastnil se zástupce kuchyně, 

neměli jsme jeho zpětnou vazbu. 

Termín dalšího 
setkání: 

15.3.2022 v MŠ Špálova 



 

 

 
 

 

 

Fotky od dětí sice nejsou občas úplně vypovídající (třeba chybí hlavy ☺ ), 
ale ono to bude časem lepší. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 


